

Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 10-18-2019

1. 請老師和家長們幫忙提醒孩子不要動教室裡以及走廊上展示的東西，謝謝你們的配合！
2. 請家長盡量不要在下課時間和老師討論，讓老師在短短的下課10分鐘能夠喝口水、稍微休息一下。謝謝家長的體諒！
3. 下星期五 (10/25) CFL 1A、CFL 1B、CFL 2A、KA、1A、2A、3A學生將在第二堂上課的前十五分鐘舉辦萬聖節服裝遊行，路線為辦公室及其他高年級教室。我們也歡迎老師，其他年級學生及家長穿著萬聖節服裝一起來慶祝萬聖節。
4. 這星期五福利社將賣炒麵，每份一元。謝謝福利社社長 Angela 幫孩子們準備。

1. Parents and teachers: please remind the students not to handle anything in the classroom and the hallways.
2. Please do not use the recess to discuss matters with the teachers so that teachers can have a short 10 minutes break. We thank you for your consideration.
3. Next Friday (10/25) CFL 1A, CFL1B, CFL 2A, KA, 1A, 2A and 3A students will have Halloween costume parade during the first 15 minutes of 2nd period. They will visit the office and upper grade classrooms. Teachers and all other students are welcome to dress in Halloween costumes to school.
4. We still have opening of adult conversation class. Please help spread the words to your friends and family and contact the office if anyone is interested.
5. This Friday Snack Shack will sell Stir Fry Noodles. Each order is \$1. Thanks to Angela for making them for us.